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Jones 
Cathy 

Date de décès: 
lundi 17 octobre 2011 

source 
Salon funéraire Henri Thibodeau, QC
2011-10-19

Mrs Cathy Jones Cyr Publié le 19-10-2011 , 00:00 We have been asked to announce the death of Mrs
Cathy Jones wife of Mr Michel Cyr. From New Richmond. Which occurred, October 17, 2011 at the age
of 61 years old. She leaves to mourn other her husband, her children, Angela (Dave) and Derek
(Nathalie), her grandchildren, Chloé, Daphnée, Sasha and Logan, her brothers and sisters, Clark, Carol,
Conrad and Curtis. The family will receive the condolences at the Saints-Anges church in New
Richmond on Saturday, October 29 at 10:00 AM. The visiting hours are: 10:00 AM to 11:00 AM Funeral
service at The New Richmond church at Saturday at 11:00 AM The internment will take place in the New
Richmond cemetery. Au Centre hospitalier de Rimouski, le 17 octobre, est décédée à l'âge de 61 ans
Mme Cathy Jones épouse de M. Michel Cyr demeurant à New Richmond. Elle laisse dans le deuil outre
son époux, ses enfants, Angela (Dave) et Derek (Nathalie), ses petits-enfants, Chloé, Daphnée, Sasha et
Logan ainsi que ses frères et soeurs, Clark, Carol, Conrad et Curtis. La famille recevra les condoléances
samedi le 29 octobre en l'église de New Richmond de 10:00 à 11:00 Les funérailles auront lieu en
l'église de New Richmond samedi, le 29 octobre, à 11 h et de là au cimetière de l'endroit. La direction
des funérailles a été confiée à la Maison Funéraire Henri Thibodeau inc. de New Richmond.
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